
 

 

 

 

Απόσπασμα από το πρακτικό της 1ης Συνεδρίασης της Δημοτικής Επιτροπής 
Διαβούλευσης Δήμου Π. Φαλήρου, έτους 2023. 

 
 

Θέµα : Συζήτηση και διατύπωση προτάσεων για τη σύνταξη των προσχεδίων 
του προϋπολογισμού και του ετήσιου προγράμματος δράσης του Δήμου 
Παλαιού Φαλήρου, οικονομικού έτους 2024.  

 
 
Στο Παλαιό Φάληρο, σήμερα 13 Ιουλίου 2023, ημέρα Πέμπτη και ώρα 18:30 

συνεδρίασε τακτικά η ∆ηµοτική Επιτροπή ∆ιαβούλευσης ∆ήµου Π. Φαλήρου (της 
οποίας τα µέλη ορίστηκαν µε την υπ’αρ. 1/2020 απόφαση του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου), στο δημαρχείο (Τερψιχόρης 51 & Αρτέμιδος), ύστερα από την με 
αρ.πρωτ. 17402/29.06.2023 πρόσκληση του Προέδρου, που αναρτήθηκε στην 
ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε νόµιµα στα µέλη σύµφωνα µε το άρθ. 76 παρ. 3 

του Ν. 3852/2010.  
 
Διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως υπήρχε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο 

τριάντα επτά (37) µελών βρέθηκαν παρόντα τα παρακάτω δεκαεννέα (19) µέλη, 
παρόντος και του ∆ηµάρχου κου Ι. Φωστηρόπουλου, ήτοι:  

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. Α.Ο Δάφνη Π. Φαλήρου – Θωμαΐδης Χρίστης 

2. Ένωση Γυναικών Ελλάδος (ΕΓΕ) – Αντωνιόζα Μαίρη 
3. Ένωση Κατοίκων Αγ.Βαρβάρας – Κόκκαλης Μενέλαος 

4. Ένωση Κατοίκων Αμφιθέας «Σοφία Μπεφόν» - Σπυριδωνίδου Βούλα 
5. Ένωση Συλλόγων Γονέων& Κηδεμόνων Π. Φαλήρου – Νικολάου Σταυρούλα, 
Κορνιλάκη Γωγώ 

6. Οικολογική Συνεργασία Π. Φαλήρου – Χαλκίδη Δέσποινα 
7. Ομάδα Καλλιτεχνών Π. Φαλήρου- Αναγνωστοπούλου Αννίτα 
8. Πανελλήνιος Σύλλογος Προσαρμοσμένων Δραστηριοτήτων «ΑΛΜΑ»-

Γιαννακοπούλου Αικατερίνη 
9. Σύλλογος «Φίλοι Ερυθρού Σταυρού»- Μαρκοπούλου Έφη 

10. Σύλλογος «Αθηνά» - Καφούρου Μαρία 
11. Σύλλογος «ΠΑΙΔΥ» - Μηλαϊτη Μαρία 
12. Σύλλογος Κρητών- Γεωργακάκης Γεώργιος 

13. Φιλοζωικό & Πολιτιστικό Σωματείο Π. Φαλήρου – Μαντά Π. 
14. ΝΟΑΜ- Καλλλιαμπέτσος Γεώργιος 

15. Βραχλιώτης Κων/νος 
16. Κυπαρισσούς Γεώργιος 
17. Κοντόπουλος Βύρων 

18. Μάντζιος Κωνσταντίνος 
19. Πανάγος Βασίλειος 
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ΑΠΟΝΤΕΣ 

Φορείς 
1. Α.Ο. Ίωνες Π. Φαλήρου  

2. Α.Ο. Φλοίσβος  
3. Αθλητικός Όμιλος «ΠΕΡΑ»  
4. Γας Φαληρέας 

5. ΕΝ.Ε.Ο.Ν Ένωση Ελληνίδων για την Οικογένεια και τη Νεότητα 
6. Πανελλαδική Οργάνωση Γυναικών «Παναθηναϊκή» 
7. Σύλλογος Παλαίμαχων Δάφνης 

8. ΧΕΝ Π. Φαλήρου 
 

Δημότες 
1. Ασημάκη Αθανασία 
2. Μπεκιάρης Σωτήριος 

3. Ραυτόπουλος Δημήτριος 
4. Τσίτουρα Αγγελική 

5. Γεωργιάδου Άννα 
6. Κακούρης Μιχαήλ 
7. Κουμούτσος Γεώργιος 

8. Μπατιστάτος Ανδρέας 
9. Θωμαΐδης Μιχαήλ 
10. Δοντάς Γώργιος  

 
 

Παρίστανται: ο Γ. Γραμματέας Δήμου Π. Φαλήρου κ. Καρούμπαλης Π., η Διευθύντρια 
Οικονομικών Υπηρεσιών κα Μπούρκουλα Μ., οι Αντιδήμαρχοι κ.κ. Μιχαηλίδης Μ. 
και Κορόμηλος Α.. Παρευρίσκεται επίσης και η κα Λέμη Κατερίνα.  

Ο Δήμαρχος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. Καλωσορίζει και ευχαριστεί τους 
Συλλόγους που παρευρίσκονται στη συνεδρίαση. Ο Δήμαρχος παίρνοντας το λόγο 
εξηγεί τη σημασία της Επιτροπής Διαβούλευσης και αναφέρεται στα έσοδα και τις 

δαπάνες του Δήμου. 
 

Η Δ/ντρια Ο.Υ. του Δήμου αναφέρεται στα στοιχεία του προϋπολογισμού και 
επισημαίνει ότι αυτός εμφανίζεται αυξημένος λόγω των χρηματοδοτήσεων. 
Συμπληρώνει ότι είναι μεγάλο το κόστος των λειτουργικών δαπανών (λογαριασμοί, 

μισθώματα, καύσιμα, ανταλλακτικά κλπ). Τα συγκεκριμένα κόστη δεν μπορούν να 
κοπούν γιατί δεν θα είναι δυνατόν να λειτουργήσει ο δήμος. Αναφέρεται επίσης στις 

επενδυτικές δαπάνες και τονίζει ότι η διαγωνιστική διαδικασία για την κατακύρωση 
ενός αναδόχου είναι πολύ χρονοβόρα. 
 

Ο Δήμαρχος συμπληρώνει ότι υπάρχει  μια ικανή ομάδα συνεργατών που μαζί με τα 
στελέχη του δήμου φροντίζουν για την ωρίμανση των έργων.  
 

Ο Γ.Γ. του Δήμου κ. Καρούμπαλης παίρνοντας το λόγο αναφέρει ότι οι προκλήσεις 
εκτέλεσης του προϋπολογισμού είναι μέρος στρατηγικού σχεδιασμού. Επισημαίνει ότι 

οι προϋπολογισμοί όλων των φορέων είναι πιεσμένοι λόγω του πληθωρισμού, ενώ οι 
ΚΑΠ παραμένουν περίπου ίδιοι τα τελευταία  20 χρόνια και δεν αναπροσαρμόζονται 
με βάση τις νέες τιμές. Επίσης κάποια ποσά από αυτούς παρακρατούνται. Τονίζει ότι 
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ο Δήμος καλείται να υπηρετήσει τον σκοπό που έχει οριστεί από την πολιτεία. Ο 
φετινός προϋπολογισμός είναι συντηρητικός και η πρόβλεψη των εσόδων είναι 

συγκρατημένη. Κύριες πηγές του στρατηγικού σχεδιασμού είναι οι χρηματοδοτήσεις 
που επιτυγχάνονται με τις πολύ φιλότιμες προσπάθειες των υπαλλήλων. Κάποια από 

τα έργα είναι συνεχιζόμενα, ενώ η οικονομική στενότητα των δήμων κάνει τα έργα να 
καθυστερούν. 
 

Ο Δήμαρχος κάνει αναφορά στα μεγάλα έργα που έχουν πραγματοποιηθεί. Οι 
παιδικές χαρές δεν μας ανήκουν και προσπαθεί ο δήμος να τις πάρει για να μπορέσει 
να εκτελέσει έργα. Η δημοτική αρχή προσπαθεί να βρει λύση γιατί η γραφειοκρατία 

είναι πολύ μεγάλη. Συμπληρώνει ότι και το υποθηκοφυλακείο που εδρεύει στο δήμο 
δεν είναι επαρκώς οργανωμένο. Η αστεγία αντιμετωπίζεται στο δήμο με ιδιαίτερη 

ευαισθησία και με πολύ καλά αποτελέσματα. Οι ανθρώπινες ψυχές και κάθε έμβιο όν 
έχει τη δική του αξία. Υπάρχουν κάποιες δύσκολες περιπτώσεις που έχουν 
παραμείνει (όπως αυτές των εξαρτημένων ατόμων).  

Αναφέρεται επίσης στο πρόβλημα που αντιμετωπίζει ο δήμος με την κοινότητα των 
ΡΟΜΑ που προβαίνουν σε ληστείες, ενώ έχει κληθεί πολλές φορές η Αστυνομία. 

Αναφέρεται επίσης στη νέα κολυμβητική δεξαμενή για συλλόγους και για τους 
πολίτες. Προσθέτει ότι ο Δήμος επιδεικνύει μεγάλη εξωστρέφεια και είναι μέλος στο 
Δίκτυο Υγειών Πόλεων, σε διοργάνωση του οποίου είχε την τιμή να κληθεί και να 

συμμετάσχει. 
Κάλεσε τους παρευρισκόμενους να καταθέσουν τις προτάσεις τους. 
 

Ο κ. Κόκκαλης Μ. συνεχάρη το Δήμαρχο και αναφερόμενος στο καλύτερο οικονομικό 
αποτέλεσμα στο φωτισμό έθεσε το ερώτημα αν αυτό σημαίνει ότι ο Δήμος θα έχει 

καλύτερο φωτισμό. Αναφερόμενος στα κενά που δημιουργούνται στα φρεάτια είπε ότι 
αυτά που βρίσκονται στην Αμφιθέας είναι και επικίνδυνα. Συμπλήρωσε επίσης και 
για το ρέμα της Πικροδάφνης και στην Αγίας Λαύρας. Πρότεινε τέλος να σκεπαστεί η 

μικρή χωματερή με κάποιο ύφασμα. 
Ο Δήμαρχος απαντώντας επισήμανε ότι για το θέμα των φρεατίων έχει γίνει μια 
ανάλογη εργολαβία. Επίσης ο φωτισμός θα είναι καλύτερος και τα σκοτεινά σημεία θα 

φωτιστούν, ενώ ο Δήμος θα εξοικονομήσει περίπου 800.000 ευρώ το χρόνο από τη 
χρήση των led. 

 
Ο κ. Βραχλιώτης παίρνοντας το λόγο εξέφρασε την ελπίδα ότι η παρούσα δημοτική 
αρχή θα κάνει το Φάληρο καλύτερο. Απευθυνόμενος στον κ. Κορόμηλο είπε ότι δεν 

υπάρχουν ανθεκτικά πεζοδρόμια στο δήμο. Το πλάτος τους επίσης σε διάφορα σημεία 
διαφέρει (όπως στην οδό Αμφιτρίτης) και θέτει το ερώτημα αν μπορεί ο δήμος να 

πλένει τα πεζοδρόμια. 
Ο Δήμαρχος επί αυτού απαντά αρνητικά και συμπληρώνει ότι ο δήμος έχει κάνει 
πολλά έργα. Ο κ. Κορόμηλος προσθέτει ότι ο δήμος θα ανανεώσει το στόλο των 

οχημάτων του. 
 
Ο κ. Θωμαίδης παίρνοντας το λόγο συγχαίρει το Δήμαρχο για το έργο του. Αναφέρεται 

επίσης στην ασφάλεια του δήμου απέναντι στις πυρκαγιές. Ο σύλλογος στον οποίο 
ανήκει είχε ζητήσει λύση για την ηχορύπανση που προκαλείται από τους δρόμους. 

Την ενόχληση εντείνει το θέατρο και η συγκέντρωση κόσμου. Επισημαίνει το γεγονός 
ότι όταν κάποια εταιρεία κοινής ωφελείας τελειώνει ένα έργο δεν επιδιορθώνει τις 
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ζημιές που έχει προκαλέσει. Θέτει το ερώτημα αν ο δήμος λαμβάνει κάποια 
αποζημίωση για αυτό. 

 
Η κα Μηλαίτη παίρνοντας το λόγο επισημαίνει ότι ο δήμος κάνει πολλές πολιτιστικές 

δράσεις, ενώ υπάρχουν στο δήμο πολλοί σύλλογοι και σωματεία, και όλοι 
προσπαθούν να βρουν κάποια ημερομηνία να παρουσιάσουν τις δράσεις τους σε 
χώρους του δήμου. Προτείνει να βρεθεί λύση και να διατεθούν και άλλοι χώροι για 

εκδηλώσεις. Θέτει ως παράδειγμα το θέατρο στην Κοψαχείλας ή τους χώρους των 
σχολείων. Προτείνει επίσης να αναβαθμιστεί και ο εξοπλισμός του πολυχώρου, για να 
καλύπτονται καλύτερα οι πολιτιστικές εκδηλώσεις. Τελειώνοντας αναφέρει ότι η 

επιβολή αντιτίμου θα την έβρισκε σύμφωνη. 
 

Η κα Σπυριδωνίδου ευχαριστεί το Δήμαρχο για την συνέπειά του στις συνεδριάσεις 
της ΔΕΔ, που δίνει την ευκαιρία στους συλλόγους να εκθέσουν στη δημοτική αρχή τα 
προβλήματά τους. Αναφερόμενη στο βανδαλισμό της προτομής της Σοφίας Μπεφόν 

είπε ότι πρόκειται για ένα πολύ σοβαρό συμβάν. Ο σύλλογος ζήτησε εγγράφως την 
αποκατάσταση της ζημιάς και της προτομής, κάτι που επιθυμεί επίσης και η 

οικογένεια. Πρόσθεσε ότι ο σύλλογος έκανε ένα πολύ ωραίο πανηγύρι για την Αγία 
Κυριακή και παρουσιάστηκαν και χοροί από την Κρήτη. Έθεσε επίσης το ερώτημα για 
το ποσό που απαιτείται για τη συμμετοχή στα προγράμματα χορού. 

 
Η κα Περρέα παίρνοντας το λόγο ευχαριστεί το Δήμαρχο και επισημαίνει ότι η ίδια 
κατοικεί στην περιφέρεια του δήμου,  η δημοτική αρχή έχει κάνει έργα για το 

κεντρικό Φάληρο και πρέπει να φροντίζει και την περιφέρεια. Συμφωνεί επίσης για το 
θέμα του ρέματος και επισημαίνει ότι στην περιοχή της οι κάτοικοι πλένουν μόνοι 

τους τα πεζοδρόμια. Προσθέτει ότι κάτι πρέπει να γίνει με το θέμα των δέντρων γιατί 
εμποδίζουν το φωτισμό. 
 

Η κα Καφούρου ευχαριστεί τη δημοτική αρχή που διαθέτει τα πνευματικά  κέντρα για 
χρήση από τους συλλόγους. Συμπληρώνει ότι η περιοχή της Κοψαχείλας είναι 
φροντισμένη , όμως επισημαίνει ότι κάτι πρέπει να γίνει με το ρέμα της Πικροδάφνης.  

 
Ο Δήμαρχος ενημερώνει τους παρευρισκόμενους ότι όταν υπάρχει θέμα με το 

φωτισμό σε ολόκληρες οδούς ή περιοχές πρέπει να ενημερώνεται η ΔΕΔΔΗΕ. 
 
Η κα Μαρκοπούλου παίρνοντας το λόγο συγχαίρει τον Δήμαρχο. 

 
Η κα Αντωνιόζα παίρνοντας το λόγο συγχαίρει το Δήμαρχο και μεταφέρει παράπονα 

των γειτόνων της. Στη συμβολή Αλυκυόνης και Άτλαντος υπάρχει ένα φρεάτιο που 
χρειάζεται αποψίλωση, έχει μια οσμή και είναι σε πολύ κακή κατάσταση. 
Επισημαίνει ότι ο φωτισμός είναι πολύ καλός και ότι κάποιες φορές τα αυτοκίνητα 

παρκάρουν πλάγια στις γωνίες και εμποδίζουν την ορατότητα. 
 
Η κα Λέμη παίρνοντας το λόγο αναφέρει ότι χαίρεται που παρευρίσκεται στην 

συνεδρίαση, γιατί της αρέσει ο ρόλος του ενεργού πολίτη. Οι κάτοικοι πρέπει όποιο 
πρόβλημα πέφτει στην αντίληψή τους να το αναφέρουν στο δήμο προκειμένου να 

λυθεί. Ζήτησε να τοποθετηθεί επιπλέον σήμανση στα σημεία του δρόμου που είναι 
επικίνδυνα. Τελειώνοντας προσθέτει ότι πρέπει οι γονείς να διδάσκουν στα παιδιά την 
ανακύκλωση , να προσέχουν την ανατροφή τους και να τους εμφυσούν αξίες. 
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Ο κ. Βέλλης παίρνοντας το λόγο αναφέρει ότι το περίπτερο στην οδό Αιόλου είναι σαν 

το σινικό τείχος και κανείς δεν μπορεί να διέλθει από το σημείο. Προσθέτει επίσης ότι 
το λιμανάκι των Αλιέων θα μπορούσε να καλλωπιστεί. 

 
Ο Δήμαρχος επί αυτού απαντά ότι το αναφερόμενο περίπτερο είναι στο σημείο του 
ΠΑΧΟΥ και έχει μπει ένα μέτρο μέσα. Ο δήμος έχει επίσης καθαρίσει το λιμανάκι 

και στο δεξί σημείο αυτού έχει δημιουργηθεί μια ωραία αμμουδιά. 
 
Η κα Νικολάου παίρνοντας το λόγο συγχαίρει το Δήμαρχο και ευχαριστεί για την 

πολύ καλή δουλειά που έχει γίνει στα σχολεία. Ευχαριστεί επίσης τους 
Αντιδημάρχους κ. Κορόμηλο και κ. Μιχαηλίδη. Προσθέτει ότι απαιτείται φύλαξη για 

να μην βανδαλίζεται το έργο που έχει πραγματοποιηθεί και για να είναι τα παιδιά 
ασφαλή. Με το ΦΗΧ έχουν γίνει πολλά πράγματα στα σχολεία όμως πρέπει να 
υπάρχει περισσότερη καθαριότητα και μέριμνα για εξόδους κινδύνου. Αναφερόμενοι 

στις εργασίες στο 1ο γυμνάσιο αναφέρει ότι βάφτηκε αλλά χρήζει περισσότερης 
δουλειάς. Τελειώνοντας αναφέρει ότι ο σύλλογος είναι πολύ ευχαριστημένος με τις 

δράσεις που έχουν γίνει από τη δημοτική αρχή. 
 
Η κα Κορνηλάκη αναφέρθηκε στην ανάγκη κλιματισμού στα camp. 

 
H κα Γιαννακοπούλου παίρνοντας το λόγο αναφέρει ότι το ΑΛΜΑ έχει δύο μονάδες 
ψυχικής υγείας που χρηματοδοτούνται από το Υπουργείο Υγείας. Eίναι πολύ δύσκολο 

να βρίσκεται αυτή η δομή που θα μπορούσε πχ να ανιχνεύει τον αυτισμό στα παιδιά 
προσχολικής ηλικίας,  εντός του Δήμου. Ζητά μέσω του ΣΥΔΝΑ την δημιουργία ενός 

σπιτιού για το ΑΛΜΑ, ώστε η μονάδα ψυχικής υγείας να αποκτήσει μόνιμη στέγη, 
καθώς αυτή τη στιγμή βρίσκεται στο ενοίκιο. Επισημαίνει ότι σε τρία χρόνια ο 
σύλλογος συμπληρώνει 30 χρόνια στο αντικείμενο. Προσθέτει ότι επιδιώκει καλύτερη 

δικτύωση και εξαίρει τον κ. Αλιμπέρτη για την προσφορά του σε ηλεκτρικά είδη. Είπε 
ότι ο δήμος είναι πόλη –κράτος και με τον συγκεκριμένο Δήμαρχο (που εμπνέει και 
τους δημότες) μπορούν να γίνουν πολύ σημαντικά πράγματα. Συμπλήρωσε ότι όλοι οι 

υποψήφιοι σύμβουλοι είναι πολύ καλοί. Τελειώνοντας αναφέρει ότι στο 3Ο Λύκειο 
εφαρμόζεται ένα πιλοτικό πρόγραμμα με τη δημιουργία τριών αιθουσών με τη σωστή 

ηχητική λειτουργία. Το πρόγραμμα χρηματοδοτείται από το ΑΛΜΑ.  
 
Ο κ. Κοντόπουλος παίρνοντας το λόγο συγχαίρει το Δήμαρχο και εύχεται καλή 

συνέχεια.  
 

Ο κ. Πανάγος παίρνοντας το λόγο συγχαίρει το Δήμαρχο και ευχαριστεί για τη 
δυνατότητα που του δίδεται να παρευρίσκεται στην συνεδρίαση. Συμπληρώνει ότι η 
κατάσταση στο ρέμα αν και έχει βελτιωθεί , δύναται να βελτιωθεί περαιτέρω.  

Ο κ. Κυπαρισσούς ρωτά σε ποιο στάδιο βρίσκεται το πρόγραμμα smartbear. Επίσης 
ρωτά για την δυνατότητα εθελοντικής προσφοράς.  
 

Η κα Χαλκίδη παίρνοντας το λόγο αναφέρεται στην αναπαλαίωση του Φλοίσβου, που 
ήταν το χαρακτηριστικό κτίριο του δήμου μας. Εκφράζει την άποψη ότι το κτίσμα που 

προβλέπεται στη μελέτη δεν έχει καμία σχέση με το κτίριο που γνωρίζει εδώ και 55 
χρόνια. Λέει ότι την άποψη αυτή την εκφράζουν και αρκετοί συνδημότες της. 
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Προτείνει να γίνει η αναπαλαίωση αλλά το κτίριο να διατηρήσει την χαρακτηριστική 
του μορφή. 

 
Ο Δήμαρχος παίρνοντας το λόγο απαντά επί αυτού ότι το κτίριο είχε πολλές 

αυθαιρεσίες. Πέρασαν 2 αρχιτεκτονικές επιτροπές για έλεγχο. Η μελέτη που έχει 
ωριμάσει διατηρεί τη στρογγυλότητα του κτιρίου και τα μπαλκόνια και αφαιρεί τις 
αυθαιρεσίες. Ήταν λανθασμένες επίσης και οι μετρήσεις που είχαν πραγματοποιηθεί. 

Ευχαριστεί για τη βοήθεια τον κ. Πατούλη και την Περιφέρεια. 
 
Η κα Μαντά παίρνοντας το λόγο αναφέρει ότι τα τέσσερα χρόνια της θητείας της 

παρούσας δημοτικής αρχής έχει διαπιστώσει ευελιξία, δυναμικότητα και καινοτομία. 
Προτείνει καλύτερη σηματοδότηση στη λεωφόρο Αγ. Βαρβάρας, προσεκτικότερη 

διαχείριση των κάδων απορριμμάτων, παρεμβάσεις στην οδό Αγγελίδου και  
επισημαίνει ότι η θάλασσα μετά από ένα συγκεκριμένο δρομολόγιο πλοίου (γύρω στις 
12:30) εμφανίζει ρύπους. Θέτει το ερώτημα αν ο σύλλογος μπορεί να χρηματοδοτηθεί 

από το πρόγραμμα «ΑΡΓΟΣ» και αναφέρει ότι δεν είναι ευχαριστημένη από τους 
κτηνιάτρους του Δήμου και προτείνει μια μέρα υιοθεσίας για γάτες. Τέλος ευχαριστεί 

την κα Μπούρκουλα για τη βοήθεια. 
 
Ο Γ.Γ. απαντά στην κα Μαντά ότι ο δήμος έχει λάβει ήδη όσα δίνει η χρηματοδότηση 

«ΑΡΓΟΣ».  
 
Ο κ. Καλλιαμπέτσος παίρνοντας το λόγο επιβεβαιώνει τα λεγόμενα της κας Μαντά για 

τους ρύπους στη θάλασσα. Αναφερόμενος στην ηχορύπανση που δημιουργείται στην 
πλατεία νερού εκφράζει την άποψη ότι δεν διαφαίνεται κάποια λύση. Σχετικά με το 

ρέμα Πικροδάφνης αναφέρει ότι σε κάποια σημεία υπάρχουν μπάζα και ότι το θέμα 
απασχολεί υπερτοπικά τις αρχές. Ζητά να βρεθεί κάποια λύση. Αναφερόμενος στο 
κυκλοφοριακό λέει για τα προβλήματα στις λεωφόρους Ποσειδώνος και Αμφιθέας και 

ότι μπλοκάρει ο κόμβος στην Αμφιθέας. Προτείνει επίσης κλάδεμα των δέντρων στα 
πεζοδρόμια και άδειασμα των βυθιζόμενων κάδων όταν δεν υπάρχει κυκλοφορία, 
καθώς η συγκεκριμένη διαδικασία διαρκεί 6-8 λεπτά. Κλείνοντας προσθέτει ότι στην 

ανάπλαση του πάρκου ναυτικής παράδοσης δεν προβλέπεται η παρουσία του ΝΟΑΜ.  
 

Ο Δήμαρχος επί αυτού απαντά ότι η διαδικασία για τους κλασικούς κάδους διαρκεί 
17 λεπτά. Το μεσημέρι θα αφορούσε κάποια έκτακτη αποκομιδή. Προσθέτει ότι ο 
πρώην Δήμαρχος έχει δεσμευτεί ότι θα επανεξετάσει το θέμα του ομίλου.  

 
Ο κ. Γεωργακάκης παίρνοντας το λόγο αναφέρει ότι ο σύλλογος αντιμετωπίζει 

οικονομικό πρόβλημα, καθώς οι επιχορηγήσεις δεν επαρκούν. Αναφέρει ότι κάποιοι 
σύλλογοι σε άλλους δήμους λαμβάνουν μεγαλύτερη επιχορήγηση. Είναι θετικό 
βέβαια που τους διατίθεται χώρος για τη λειτουργία τους αλλά αυτό δεν επαρκεί. 

Προτείνει επίσης την αξιοποίηση και επιπλέον χώρων για εκδηλώσεις καθώς είναι 
δύσκολο να βρεθεί διαθέσιμη ημερομηνία για χρήση του Πολυχώρου για 
προγραμματισμένες εκδηλώσεις.  

Η κα Καφούρου επί αυτού προτείνει οι σύλλογοι να δύνανται να κάνουν χρήση του 
Πολυχώρου δις τον χρόνο. Η κα Χαλκίδη συμπληρώνει ότι πρέπει να υπάρχει 

αλληλεγγύη ανάμεσα συλλόγους. 
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Ο Δήμαρχος απαντά ότι βάσει της νομοθεσίας για τους παραχωρούμενους χώρους 
πρέπει να υπάρχει χρέωση. Το ίδιο ισχύει και για τα γήπεδα. Με την δωρεάν 

παραχώρηση είναι σαν να δίνει ο δήμος άμεση και έμμεση επιχορήγηση. Με αυτό τον 
τρόπο δίνονται δωρεάν έδρα και γήπεδα. Συμπληρώνει ότι ακόμα και η συμμετοχή 

του δήμου σε εκδηλώσεις έχει κόστος. Θα υπάρξει δαπάνη και ιδιωτικό συμφωνητικό 
και αστική ευθύνη. Προσθέτει ότι ο δήμος επιθυμεί να φτιάξει αθλητικούς χώρους και 
στις αυλές των σχολείων, αλλά βρίσκει εμπόδιο στην ΚΤΥΠ, ενώ είναι από τους λίγους 

δήμους που δίνει επιχορήγηση στους συλλόγους. Ένα κομμάτι του πολιτισμού 
καλύπτεται από τους συλλόγους. Συμπληρώνει ότι ο δήμος δεν προχωρά στο ρέμα της 
Πικροδάφνης γιατί ετοιμάζεται κάποια δράση από την Περιφέρεια. Εξετάζεται επίσης 

το θέμα της ηχορύπανσης και αδειοδοτήθηκε το faliro summer theater.  
 

 
 
 

 
 

        Ο Πρόεδρος  
 
  

            ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΧΡΥΣΟΒΕΡΙΔΗΣ 


